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§ 1 Sammanträdets öppnande  

Ordförande Anders Rickardsson öppnar mötet och hälsar alla väl-

komna.  

§ 2 Gäst  

Håkan Norrby från Tryggt mottagandeteamet på Kungsholmen be-

söker rådet och informerar om sitt arbete. Tryggt mottagandeteamet 

startade 2016 som ett projekt på Kungsholmens SDF.  Sedan 2019 

arbetar teamet även mot det som tidigare var Norrmalms stadsdels-

område och sedan mars 2024 omfattas även det som tidigare var 

Östermalms stadsdelsområde.  

Håkan visar en film som beskriver teamets arbete steg för steg.  

Teamet består idag av åtta undersköterskor. Det övergripande syftet 

med insatsen är att vara ett stöd vid hemgång och att koordinera in-

satserna från vårdgivare runt den enskilde, till exempel hemtjänst, 

vårdcentral och primärvårdsrehabiliteringen. 

Efter att biståndshandläggare har genomfört vårdplanering och det 

överenskommits med den enskilde om insatsen besöker teamet per-

sonen på sjukhuset för information och planering. Teamet möter se-

dan upp vid hemgång och stödjer och hjälper den enskilde under 

vanligtvis åtta dagar. Innan teamet avslutar sin insats genomförs all-

tid ett avstämningsmöte med berörda för fortsatt planering.  

Rådet ställer fråga om hur samverkan med regionen fungerar. Hå-

kan svarar att det som regel fungerar väl. Teamet har nu funnits un-

der många år och verksamheterna har god kännedom om varandra.   

Håkan beskriver att det kan vara många aktörer inblandade i början 

när en person kommer hem från sjukhus. Det kan därför behöva 

ordnas ett flertal nycklar till bostaden vilket dels kan ta tid och 

också innebära en kostnad för den enskilde. Rådet föreslår att vikten 

av nycklar ska beskrivas tydligare i teamets informationsbroschyr.  

Rådet tackar Håkan för besöket och för intressant information.  



 

 

 

 Protokoll 

Dnr NI 2024/8 

 Sida 3 (5) 

 

 

Protokoll från stadsdelsnämndens 

pensionärsråds sammanträde den 29 april 

2024 

 

§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§ 4 Föregående protokoll 

Protokollet från sammanträdet 11 mars har tillsänts rådets medlem-

mar. Broschyren om pensionärsrådet som beskrevs i föregående 

protokoll delas ut på sammanträdet idag. Rådet framför önskemål 

om att den typen av trycksaker borde kunna ligga tillgängliga på en 

nätverksplats. Protokollet läggs till handlingarna.  

§ 5 Val av justerare 

Rådet beslutar att Anders Rickardsson och Suzanne Lindqvist juste-

rar protokollet.  

§ 6 Tid för protokolljustering 

Protokollet justeras digitalt 7 maj 2024.  

§ 7 Ärenden till stadsdelsnämnden 

Skrivelse om HBTQI-kompetens inom äldreomsorgen, NI 
2024/302 

Rådet har tagit del av handlingen och ställer sig bakom förvaltning-

ens skrivning.  

Remiss av motion om svenskspråkiga demens- och soma-
tiska äldreboenden, NI 2024/378 

Rådet har tagit del av handlingen och ställer sig bakom förvaltning-

ens skrivningar.  

§ 8 Övriga handlingar  

Protokoll från Kungsholmens och Norra innerstadens råd för 
funktionshinderfrågors sammanträde 10 april 2024 

Rådet har tagit del av handlingen.   

Inbjudan till samverkansmöte från Region Stockholm 

Rådet har tagit del av handlingen. Några av rådets medlemmar 

kommer att delta vid samverkansmötet.  

Äldreomsorgens årsrapport 2023 

Rådet har tagit del av handlingen och framför att de önskar få den 

fysiskt. Förvaltningen ska ordna det och delar ut vid nästa samman-

träde.  
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Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråds, KPR, sam-
manträde 16 april 2024 

Rådet har tagit del av handlingen och framför synpunkt att hem-

tjänstens förfrågningsunderlag borde ha en tydligare lokal koppling.  

Rådet framför önskemål om att få ta del av villkor och riktlinjer för 

mat och måltider inom äldreomsorgen. Gosia föreslår att avdelning-

ens dietister kan bjudas in till ett kommande sammanträde.  

Rådet tillstyrker KPRs synpunkter på betänkandet Utvecklat samar-

bete för verksamhetsförlagd utbildning – långsiktiga åtgärder för 

sjuksköterskeprogrammet (SOU 2024:9) som redovisas i bilaga 2 

till KPR protokollet.  

§ 9 Information från rådets medlemmar 

- Rådet framför synpunkt att seniordialoger bör genomföras 

även på entreprenaderna under året. 

- Rådet framför synpunkt att inför kommande tillfällen bör 

datumen för seniordialoger förankras hos rådet innan de slås 

fast.  

- Rådet ska bjudas in även till anhörigmöten. Gosia ska ta upp 

frågan med verksamheterna så att de bjuder in rådets med-

lemmar. Inbjudan skickas då till Cecilia för vidarebefordran 

till rådets medlemmar.   

- PRO Östermalm ska bland sina medlemmar genomföra en 

undersökning av fysisk tillgänglighet i bostäder. 

§ 10 Information från förvaltningen  

- Seniorveckan 13-17 maj. Informationsmaterial i form av af-

fischer och program har tagits fram och distribueras till 

träffpunkter och bibliotek från och med 3 maj. Aktiviteter 

genomförs även på vård- och omsorgsboenden. Pensionärs-

rådet får idag programmet för aktiviteter på träffpunkterna. 

Programmen för respektive vård- och omsorgsboende kom-

mer att skickas via mejl från projektledare för Seniorveckan.  

- Rekrytering av semestervikarier till verksamheterna pågår. I 

år testade hemtjänsten egen regi ett nytt grepp, att bjuda in 

intresserade till drop-in-rekrytering med speedintervjuer 

med cheferna för de sex hemtjänstteamen. Cirka 50 intresse-

rade kom och ett 15-tal av dem rekryterades direkt på plats.  

Rådet ställer fråga angående om det är svårt att få tag på ut-

bildade medarbetare. Gosia svarar att det är fortsatt stor kon-

kurrens om undersköterskor men att det blivit något lättare 

att rekrytera sjuksköterskor.  

- Äldrenämnden genomförde sitt senaste sammanträde i sam-

lingssalen på Väderkvarnens vård- och omsorgsboende. En-

hetschef för Väderkvarnen, Maria Lenner, och Gosia gav 
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äldrenämnden en uppskattad presentation av äldreomsorgs-

avdelningens och Väderkvarnens arbete.  

- Förvaltningen har anställt en demenskoordinator som nu har 

påbörjat sin anställning. Det är en nyinrättad tjänst som syf-

tar till att ytterligare kvalitetssäkra avdelningens arbete med 

personer med demenssjukdom och deras anhöriga.   

- Stiftelsen Stockholms läns Äldrecentrum är en forsknings-

stiftelse på äldreområdet som leds av en politisk styrelse ut-

sedd av Stockholms regionfullmäktige, Stockholms kom-

munfullmäktige samt Storsthlm. Bland annat anordnar 

Äldrecentrum olika seminarier och föreläsningar. Frukostse-

minarierna är kostnadsfria och ofta ges möjlighet att delta 

valfritt på plats (Sveavägen 155) eller digitalt. Läs mer här: 

Evenemang | Äldrecentrum (aldrecentrum.se) 

- Äldrevänlig stad. Stadens handlingsplan löper till och med 

2024 och inför revideringen genomför Äldrecentrum en pro-

cessutvärdering. Pensionärsrådet framför önskemål om att 

på lämpligt sätt få delta i utvärdering och revidering av 

handlingsplanen.  

§ 11 Övriga frågor  

- Rådet ställer fråga om nyckeltal för korttidsboende och om 

de skiljer sig åt mellan kommuner. Gosia svarar att ersätt-

ningar och kravställan kan variera mellan olika kommuner. 

- Rådet framför önskemål om att få ta del av hur äldreomsor-

gens budget fördelas mellan olika poster.  

- Rådet framför att det är mycket information att ta del av i ut-

skicken inför sammanträdena. Förvaltningens erbjudande 

om att förse rådets medlemmar med läsplattor kvarstår. Frå-

gan ska tas upp för beslut på kommande sammanträde. 

- Anders sammanställer rådets frågor för vidarebefordran till 

stadsdelsnämndens ordförande inför sammanträdet 27 maj.   

§ 13 Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet och tackar samtliga deltagare.  

 

Anders Rickardsson 

Ordförande 

Suzanne Lindqvist 

Vice ordförande 
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